
Bijlage 7 reactie provincie

Het is nog redelijk pril om hier al een goed oordeel over te vellen, kijkend naar de projecten die nu 
echt gestalte krijgen. Wat in ieder geval opvallende punten zijn:
- gemeente stuurt uitstekend aan op het punt van participatie en dat dit aan de voorkant 
meegenomen moet worden. Dat krijgt hopelijk vooral vorm in de ‘grotere’ parken (en zou dus daarna 
een mooi evaluatiemoment zijn);
- Tegelijkertijd blijft participatie een heikel punt. Er blijkt zelfs bij een dergelijk kleinschalig park dat er 
louter garanties aan de voorkant worden gegeven door de initiatiefnemer(s). Juridisch 
dichttimmeren lukt nou eenmaal niet, dus de vraag is wat je hiermee kan;
- Voor de parken die nog komen gaan lijkt omgevingsmanagement (procesparticipatie) een cruciaal 
aspect te worden. 
Positief: de betrokkenheid en het contact over en weer. De overleggen verlopen uiterst constructief, 
met de benodigde expertise aan tafel. Dat scheelt enorm voor wanneer we in overleg gaan met de 
ontwikkelaars. Afstemming tussen overheden blijft daarin cruciaal, want zo sta je sterk(er) in een 
gesprek.


